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Beste leden, 

 

Graag presenteren wij u hiermee de eerste NieuwsQuelle van de vernieuwde organisatie Vereni-

ging 3e Berkelcompagnie. 

Vanaf begin dit jaar heeft het nieuwe bestuur verschillende keren vergaderd en de bestuursleden 

hebben elkaar beter leren kennen. 

Uiteraard is het bestuur nog druk bezig met organisatorische ontwikkelingen. Hierover leest u 

verderop in deze NieuwsQuelle meer. 

 

Intussen hebben we al we de jaarlijkse excursie en de 10e Berkelconferentie georganiseerd (zie 

allebei elders in deze NieuwsQuelle). Ook bereiden we de volgende Berkel Kanorally voor, die op 

14 en 15-09-2024 zal worden gehouden. Ook dit jaar dus weer tijdens het Berkelfestival, dat op 15-

09-2024 in Billerbeck zal plaatsvinden. 

 

Ik wens allen met deze NieuwsQuelle veel lees- en kijkplezier en voor straks – indien van toepas-

sing – een fijne vakantie! 

 

               Carrol Terleth, 

        Voorzitter Vereniging 3e Berkelcompagnie. 

Liebe Mitglieder, 

 

Wir freuen uns, Ihnen hiermit die erste NieuwsQuelle der neuen Organisation Verein 3e Berkelcompagnie präsentieren zu 

können. 

Seit Anfang dieses Jahres hat sich der neue Vorstand mehrmals getroffen und die Vorstandsmitglieder haben einander bes-

ser kennengelernt. 

Natürlich ist der neue Vorstand immer noch beschäftigt mit organisatorischen Entwicklungen. Darüber können Sie später 

in dieser NieuwsQuelle mehr lesen. 

 

In der Zwischenzeit haben wir bereits die jährlichen Exkursion und den 10. Berkelkonferenz organisiert (wie Sie weiterhin 

in dieser NieuwsQuelle lesen). Auch bereiten wir der nächste Berkel Kanurallye vor die am 14. Und 15.09.2024 stattfinden 

wird. Also auch dieses Jahr wieder während dem Berkelfestival, dass am 15.09.2024 in Billerbeck stattfinden wird. 

 

Ich wünsche Ihnen viel Vergnügen mit dieser NieuwsQuelle und für demnächst – falls sie in Urlaub fahren werden – eine 

schöne Urlaubszeit! 

 

       Carrol Terleth,                  

       Vorsitzender Verein 3e Berkelcompagnie. 

De redactie dankt Deepl.com  



NieuwsQuelle  

Op 23 februari 2024 is het 

bestuur van Stichting 3e  

Berkelcompagnie voor de laat-

ste keer bijeengeweest en heeft 

het officieel een punt gezet  

achter de organisatie. 

Een deel van de bestuursleden 

gaat door in de aangepaste 

Vereniging 3e Berkelcompagnie 

en ook het budget van de  

Stichting 3e Berkelcompagnie 

is overgeheveld naar de Vereni-

ging 3e Berkelcompagnie. 

Tijdens een gezellig  

samenzijn is afscheid  

genomen van de bestuursleden. 

Allen zijn bedankt voor hun 

inzet met een persoonlijk woord 

door interim- voorzitter  

Heinz Öhmann. 

Verabschiedung Vorstand  

Stichting 3e Berkelcompagnie 
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Anfang geänderter  

Verein 3e Berkelcompagnie  

Start aangepaste  

Vereniging 3e Berkelcompagnie 

Am 23. Februar 2024 war der  

Vorstand der Stichting 3. Berkel-

compagnie zum letzten Mal zusam-

men. In der Sitzung hat man die 

Organisation offiziell aufgelöst. 

Einige Vorstandsmitglieder werden 

weitermachen im Vorstand des 

geänderten Vereins 3. Berkelcom-

pagnie und auch das Budget der 

Stichting 3. Berkelcompagnie  

wurde auf der Rechnung des  

Vereins 3. Berkelcompagnie  

übertragen. 

Während ein gemütliches  

Beisammensein verabschiedeten 

sich die Vorstandsmitglieder.  

Der Interim Vorsitzender Heinz 

Öhmann bedankte sich bei Allen 

mit einem persönlichen Wort für 

ihre Mitarbeit 

Afscheid bestuur  

Stichting 3e Berkelcompagnie 

Het bestuur van de ‘nieuwe’ 

Vereniging 3e Berkelcompagnie 

is dit jaar al een aantal keren 

bijeengeweest en is enthousiast 

aan de slag gegaan. Zij wil de 

activiteiten van de voormalige 

Stichting 3e Berkelcompagnie 

en Vereniging Vrienden van de 

3e Berkelcompagnie voortzetten 

en uitbreiden met nieuwe acti-

viteiten. De eerste ideeën zijn al 

genoemd en worden verder 

uitgewerkt. 

Het is de bedoeling om binnen-

kort stappen te kunnen zetten 

naar de samenstelling van een 

Raad van Advies, bestaande 

uit afgevaardigden uit de Ber-

kelgemeenten en Waterschap 

Rijn en IJssel. De leden van de Raad van Advies zijn betrokken en 

adviseren het bestuur, zonder dat ze beslissingen hoeven te nemen. 

Ook zijn er al werkgroepen ontstaan, die de verschillende activiteiten 

verder zullen uitwerken. Heeft u een leuk idee voor een activiteit aan 

de Berkel en wilt u zich daar sterk voor maken? Meld u dan aan bij 

één van de bestuursleden! Zie:  https://deberkel.info/naar-een-nieuwe

-vereniging-3e-berkelcompagnie/ 

Der Vorstand des ‚neuen‘ Vereins 

3e Berkelcompagnie hat sich in 

diesem Jahr bereits mehrmals 

getroffen und arbeitet mit Begeis-

terung. Er will die Aktivitäten der 

früheren Stichting 3e Berkelcom-

pagnie und der Verein Freunde 

der 3e Berkelcompagnie fortsetzen 

und durch neue Aktivitäten erwei-

tern. Die ersten Ideen sind bereits 

genannt worden und werden wei-

ter entwickelt.  

In Kurzem wird der Vorstand 

Schritte zur Zusammensetzung 

eines Beirats unternehmen, mit 

Vertretern der Berkelgemeinden 

und Waterschap Rijn en IJssel. 

Die Beiratsmitglieder sind betei-

ligt und beraten den Vorstand, 

ohne Entscheidungen treffen zu müssen. 

Es haben sich auch bereits Arbeitsgruppen gebildet, die die ver-

schiedenen Aktivitäten weiterentwickeln werden. Haben Sie eine 

schöne Idee für eine Aktivität an der Berkel und möchten Sie sich 

engagieren? Dann melden Sie sich bitte bei einem der Vorstands-

mitglieder! Siehe:  https://deberkel.info/de/naar-een-nieuwe-

vereniging-3e-berkelcompagnie/ 

Li An Phoa (op foto met hoed en zwaaiend) is al vanaf haar jeugd 

druk in de weer met de natuur. Vanaf haar 20e vraagt ze aandacht 

voor drinkbare rivieren en spoort ze mensen aan tot actie om dit te 

bereiken. 

Daartoe heeft ze al wandelingen georganiseerd 

langs bijvoorbeeld de Maas en de Vecht. 

Dit voorjaar wandelde ze langs de Berkel van 

27 mei tot en met 8 juni 2024, samen met een 

groot deel van de projectgroep, bestaande uit 

Anne Leeflang, Hans Leeflang, Stefan Hanste-

de, Gijsbert Jongeneel, Natasja Kardos en Lies-

beth Menken.  

Elke dag wandelden er tussen de 20 en 40 per-

sonen met hen mee en steeds zijn er ook proefjes 

gedaan van het water. Ook is een documentaire gemaakt. 

Uiteraard vindt u meer informatie op onze website deberkel.info en op  

https://drinkablerivers.org 

 

Lia An Phoa (am Bild mit Hut und winkend) hat sich schon als Kind 

interessiert in die Natur. Seit ihrem 20. Lebensjahr macht sie Leute 

aufmerksam auf trinkbare Flusse und fordert die Menschen auf, 

etwas dafür zu tun.  

Zu diesem Zweck hat sie beispielsweise bereits Wande-

rungen organisiert, entlang der Maas und der Vechte. 

Dieser Frühling wanderte sie entlang der Berkel vom 

27.5. bis zum 08.06.2024, zusammen mit einem grossen 

Teil der Projektgruppe, bestehend aus Anne Leeflang, 

Hans Leeflang, Stefan Hanstede, Gijsbert Jongeneel, 

Natasja Kardos und Liesbeth Menken. Jeden Tag waren 

zwischen 20 und 40 Personen mit ihnen unterwegs und 

es wurden jeden Tag Wasserproben durchgeführt.  

Auch ist ein Dokumentarfilm zusammengestellt worden. 

Natürlich finden sie mehr Informationen an unserer Website dieber-

kel.info und am 

https://drinkablerivers.org. 

Trinkbare Berkel Drinkbare Berkel. 

staand/stehend v.l.n.r.: Martin Althoff, Thomas Bücking, Carrol Terleth, Gerard Tiemessen 

(adviseur), Anne Knüsting, Hannelore Schulz, Arnold Kion (adviseur); vooraan/vorne: Marja 

Schulenberg en Diane Kuenen. Heinz Öhmann (Berater) ontbreekt op de foto/war nicht da. 

https://deberkel.info/naar-een-nieuwe-vereniging-3e-berkelcompagnie/
https://deberkel.info/naar-een-nieuwe-vereniging-3e-berkelcompagnie/
https://deberkel.info/de/naar-een-nieuwe-vereniging-3e-berkelcompagnie/
https://deberkel.info/de/naar-een-nieuwe-vereniging-3e-berkelcompagnie/
https://drinkablerivers.org
https://drinkablerivers.org
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Via Marja hebben we de uitno-

diging gekregen en velen hebben 

daar gebruik van gemaakt, 

zowel uit Nederland als ook uit 

Duitsland.  Tegen 09.30 uur 

verzamelden zich de 32 gasten 

op het parkeerterrein bij Kerke-

meijer in Borculo. 

Marja heette ons welkom en we 

vertrokken naar Zutphen, waar 

we koffie kregen in de verbouw-

de Broodfabriek. Daar werd een interessante presentatie gegeven door 

G.J. van de Pol, directeur van de GMB BioEnergie. In de bus kregen 

we daarna een rondleiding over het fabrieksterrein. 

Toen door naar het centrum van Zutphen. Daar werd aan de Berkel 

uitleg gegeven over het Project “Berkel in de stad”. De rivier en de be-

volking op een natuurlijke manier samen te beleven. 

Bij het GGNet werd een smakelijke lunch geserveerd, helaas waren 

velen er erg nat door de stromende regen, waar we door moesten! 

Het bakkerij museum en de Warkense Molen wachten op ons. Daar 

kregen we een blik in het verleden en de werking van de molen. Wat 

kunnen de wieken toch snel draaien!!! 

De volgende plek was Lochem. Henk Jan Bouwhuis vertelde over de 

nieuwe plannen van wegen om Lochem en de bouw van de bruggen. 

Ook het grote ongeval bij de nieuwe 

brug over het Twentekanaal werd even 

belicht.  Bij de zompenloods werd 

stilgestaan. 

De laatste halte was Borculo. Ook 

daar aandacht voor de zomp en de 

mogelijkheid om daar nu mee de stad 

in te kunnen varen. Via de oude spoor-

brug de stad in en daar onder leiding 

van gids  Peter Nieuwenhuis het slui-

zencomplex bekeken en de aanleg van 

het nieuwe bassin en de nieuwe ‘oude 

haven’. Het water van de Berkel stroomt voor een deel door dat bassin 

naar de Leerinkbeek, deels onder de stad door. 

Als afsluiting kregen  

Een zeer geslaagde dag kwam ten einde. 

Hartelijk dank hiervoor. 

 

Walter Stellaart. 

 

Von Marja haben wir die Einladung bekommen und viele Leute 

haben sich angemeldet, aus niederländischer und aus deutscher 

Seite. Gegen 09.30 Uhr sammelten sich 32 Mitglieder am Park-

platz bei Kerkemeijer in Borculo. 

Marja hiess uns willkommen und wir sind abgefahren in Richtung 

Zutphen, wo wir Kaffee getrunken haben in der erneuerte Brood-

fabriek. Da wurde eine interessante Präsentation gegeben von G.J. 

van de Pol, Direktor vom GMB BioEnergie. Den Fluss und die 

Bevölkerung auf eine natürliche Weise zusammen erleben. 

Bei GGNet haben wir einen guten Brotmalzeit bekommen. Leider 

waren viele von uns noch ziemlich nass vom Regen, wodurch wir 

zu GGNet wandern mussten. 

Das Bäckereimuseum und die Warkense Mühle warteten auf uns. 

Da haben wir einen guten Einblick bekommen in der Vergangen-

heit und auf die Weise wie eine Mühle dreht. Was drehen die Müh-

lenbletter schnell!! 

Die nächste Stelle war 

Lochem. Henk Jan Bouwhuis 

erzählte über die neuen Pläne 

von Wege um Lochem hin und 

von der Bau der Brücken. 

Auch das Unfall das bei der 

neuen Brücke über das 

Twentekanaal stattge-

funden hat wurden er-

wähnt. Bei der Zompen-

loods wurden angehal-

ten. 

De letzte Haltestelle war Borculo. Auch da wurden über den 

Zomp berichtet und über die Möglichkeit jetzt damit in der 

Stadt zu fahren. Wir fuhren über die alte Eisenbahnbrücke 

in der Stadt und haben da mit Begleiter Peter Nieuwenhuis 

die Schleuse angeschaut und die Realisierung des neuen 

Wasserbeckens und der neuen ‚alten Hafen‘ gesehen und 

erklärt bekommen. Das Wasser der Berkel stromt teilsweise 

durch das Becken zur Leerinkbeek und teilsweise unter der 

Stadt hindurch. 

Zum Abschluss bekamen wir bei Kerkemeijer etwas zum Trinken 

und ein herlliches Buffet. 

Einen sehr erfolgreichen Tag kam zu Ende. 

Herzlichen Dank dafür! 

 

Walter Stellaart. 

 

Jährliche Excursion 3E Berkelcompagnie 

am Freitag den 19.04.2024 

 

Verslag Jaaruitje 3e Berkelcompagnie  

op vrijdag 19 april 2024 

 
10. Berkel Konferenz am 7. Juni 2024 in Zutphen  10e Berkelconferentie op 7 juni 2024 in Zutphen 

Die 10. Berkelkonferenz, die diesmal in Zutphen stattfand, wurde 

sehr gut angenommen.  

Die 3e Berkelcompagnie und die Gemeinde Zutphen organisierten 

die Veranstaltung gemeinsam. Rund achtzig Teilnehmer aus der 

Politik, den regionalen Gremien, Bezirken, Gemeinden und Wasser-

verbänden sowie Menschen, denen die Berkel am Herzen liegt. "Ein 

gutes Zeichen für die Anerkennung unserer Berkel-Familie, wie wir 

sie gerne nennen", sagte der stellvertretende Vorsitzende der 3e 

Berkelcompagnie, Thomas Bücking, in seiner Begrüßungsrede. 

 

Wimar Jaeger, Bürgermeister von Zutphen, erklärte: "Wir freuen 

uns, Gastgeber der Berkel-Konferenz zu sein. Denn unsere gemein-

samen Treffen und Bemühungen tragen dazu bei, Spannungen ab-

zubauen - und das ist wichtiger denn je". 

 

Deichgraf Hein Pieper, "Chef" des Wasserverbandes Rijn und IJssel, 

nannte den Klimawandel als große Herausforderung für die Wasser-

wirtschaft. Neben den Überschwemmungen, die derzeit ein großes 

Problem darstellen, betonte er die Notwendigkeit, die ökologische 

Qualität der Gewässer und ihrer Überschwemmungsgebiete zu ver-

bessern, mit besonderem Augenmerk auf die Schadstoffe im Wasser 

und den Schlamm. Er lobte die positiven grenzüberschreitenden 

Kontakte zwischen der niederländischen Achterhoek und dem 

Münsterland - einschließlich der Berkel.  

De 10e Berkelconferentie, ditmaal in Zutphen, werd zeer goed ontvan-

gen. De 3e Berkelcompagnie en de gemeente Zutphen organiseerden 

het evenement gezamenlijk. Zo'n tachtig deelnemers, afkomstig uit de 

politiek, regionale besturen, districten, gemeenten en waterschappen, 

maar ook mensen die de Berkel een warm hart toedragen. "Een goed 

teken voor de herkenbaarheid van onze Berkelfamilie, zoals wij het 

graag noemen", zei plaatsvervangend voorzitter Thomas Bücking van 

de 3e Berkelcompagnie in zijn welkomstwoord. 

 

Wimar Jaeger, burgemeester van Zutphen, stelde: "We zijn blij dat we 

gastheer mogen zijn van de Berkelconferentie. Omdat onze 

gezamenlijke bijeenkomsten en inspanningen helpen om spanningen 

te verminderen - en dat is belangrijker dan ooit". 

 

Dijkgraaf Hein Pieper, "hoofd" van het Waterschap Rijn en IJssel, 

noemde klimaatverandering als grote uitdaging voor het waterbeheer. 

Naast overstromingen, momenteel een belangrijk aandachtspunt, 

benadrukte hij de noodzaak om de ecologische kwaliteit van waterli-

chamen en hun uiterwaarden te verbeteren, met bijzondere aandacht 

voor verontreinigende stoffen in water en slib. Hij roemde de positieve 

grensoverschrijdende contacten tussen de Nederlandse Achterhoek en 

het Münsterland - inclusief de Berkel. "Nergens in Europa komen we 

zo intensief samen als hier. Jullie zijn een voorbeeld!" complimenteer-

de hij de aanwezigen. 
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Nirgendwo in Europa treffen wir uns so intensiv wie hier. Sie sind 

ein Vorbild!" lobte er die Anwesenden. 

 

Diese Zusammenarbeit wurde auch von Martina Vogelsang von der 

Bezirksregierung Münster und dem stellvertretenden Regierungs-

präsidenten Andreas Bothe hervorgehoben. Eine gute Bewirtschaf-

tung der Berkel ist nur grenzüberschreitend möglich. Sie begrüßt 

die intensive Zusammenarbeit der Wasserwirtschaftler auf beiden 

Seiten der Grenze. Dazu trage auch die Identifikation der Bürgerin-

nen und Bürger mit dem Fluss bei, und dazu leiste die 3e Berkel-

compagnie einen wichtigen Beitrag. 

 

Marga Limbeek vom Wasserver-

band Rijn und IJssel und Andrea 

Löhr von der Bezirksregierung 

Münster berichteten über die 

aktuelle Wasserqualität der 

Berkel auf beiden Seiten und 

den engen Dialog zwischen den 

beteiligten Gremien. Sie stellten 

fest, dass das Ziel eines "guten 

ökologischen Potenzials" noch 

nicht erreicht ist und es noch 

viel Handlungsbedarf gibt. Er-

mutigend ist die Feststellung, 

dass in der niederländischen 

und deutschen Berkel wieder 

Fischotter beobachtet wurden. 

Dies bedeutet, dass der Fischot-

ter wieder mehr Lebensraum, 

raue Ufer und die für ihn not-

wendige gute Wasserqualität 

vorfindet. 

 

Die Verbesserung der Wasserzu-

sammensetzung ist eine der 

Maßnahmen zur Umsetzung der 

europäischen Wasserrahmen-

richtlinie. Stef Koop vom Was-

serverband Rijn und IJssel und Ursula Kleine Vorholt vom Kreis 

Coesfeld erläuterten Beispiele für durchgeführte Maßnahmen und 

weitere Pläne. Ein Beispiel war die kürzlich erfolgreich abgeschlos-

sene Mäandrierung und Erweiterung der Berkel im Bereich der 

Kläranlage Billerbeck. 

 

Auch die Initiatoren des Projekts "Trinkbare Berkel 2050", das von 

der Euregio unterstützt wird, profitierten von den bereits bestehen-

den guten Netzwerken. Li An Phoa, die sich bereits an vielen Flüs-

sen für eine bessere Wasserqualität eingesetzt hat, betonte in ihrem 

Beitrag, dass sie nach fast zwei Wochen Wanderung feststellen 

konnte, dass es bereits eine etablierte "Berkel-Familie" entlang der 

Berkel gibt. Nach dem Start an der Berkelquelle in Billerbeck führte 

die zweiwöchige Wanderung an jedem Tag andere Teilnehmer zu-

sammen - und immer sowohl deutsche als auch niederländische 

Mitwanderer. Am Ende der Wanderung wurde von vielen Vertretern 

der bei der Berkelkonferenz anwesenden Institutionen eine gemein-

same Erklärung unterzeichnet, in der der Wille zum Ausdruck ge-

bracht wurde, weitere Maßnahmen durchzuführen, um die Berkel 

von Billerbeck bis Zutphen wieder trinkbar zu machen. 

 

Zusammenfassend lässt sich sagen, dass sich wie ein roter Faden 

die Hinweise auf gute Netzwerke und eine gut funktionierende 

grenzüberschreitende Zusammenarbeit durch die Berkelkonferenz 

zogen. Dazu wird die 3e Berkelcompagnie 

gerne weiterhin ihren Beitrag leisten. 

 

Und als kleines Highlight ehrte Anne 

Leeflang vom niederländischen Initiativ-

team Thomas Bücking von der 3e Berkel-

compagnie für sein besonderes Engagement 

für die Berkel. 

 

Deze samenwerking werd ook belicht door Martina Vogelsang van de 

Bezirksregierung Münster en vervanger van regeringspresident An-

dreas Bothe. Een goed beheer van de Berkel is alleen grensoverschrij-

dend mogelijk. Ze is blij met de intensieve samenwerking tussen de 

waterbeheerders aan beide zijden van de grens. Ook de identificatie 

van burgers met de rivier helpt daarbij en in die zin levert de 3e Ber-

kelcompagnie hier een belangrijke bijdrage aan. 

 

Marga Limbeek van Waterschap Rijn en IJssel en Andrea Löhr van 

de Bezirksregierung Münster deden verslag van de huidige 

waterkwaliteit van de Berkel aan beide zijden en de nauwe dialoog 

tussen de betrokken commissies. Ze merkten op dat het doel van een 

"goed ecologisch 

potentieel" nog 

niet is bereikt en 

dat er nog veel 

actie nodig is. 

De constatering 

dat er weer 

otters zijn 

waargenomen in 

de Nederlandse 

en Duitse Berkel 

is bemoedigend. 

Dit betekent dat 

de otter weer 

meer leefgebied, 

ruige oevers en 

de voor hen 

noodzakelijke 

goede 

waterkwaliteit 

vindt. 

 

Het verbeteren 

van de samen-

stelling van het 

water is één van 

de maatregelen 

voor het implementeren van de Europese Kaderrichtlijn Water. Stef 

Koop van Waterschap Rijn en IJssel en Ursula Kleine Vorholt van 

Kreis Coesfeld lichtten voorbeelden van uitgevoerde maatregelen en 

verdere plannen toe. Een voorbeeld hiervan was de onlangs met succes 

afgeronde meandering en uitbreiding van de Berkel in het gebied van 

de rioolwaterzuiveringsinstallatie Billerbeck. 

 

De initiatiefnemers van het project "Drinkbare Berkel 2050", dat 

wordt ondersteund door de Euregio, profiteerden ook van de goede 

netwerken die al bestaan. Li An Phoa, die al campagne heeft gevoerd 

voor een betere waterkwaliteit langs vele rivieren, benadrukte in haar 

bijdrage dat ze na bijna twee weken wandelen kon zien dat er al een 

gevestigde "Berkelfamilie" langs de Berkel bestond. Na de start bij de 

bron van de Berkel in Billerbeck, bracht de twee weken durende wan-

deling op elke dag verschillende deelnemers samen - en altijd zowel 

Duitse als Nederlandse medewandelaars. Aan het eind van de wande-

ling werd een gezamenlijke verklaring ondertekend door veel vertegen-

woordigers van de instellingen die aanwezig waren bij de Berkelconfe-

rentie, met daarin de wil om verdere maatregelen uit te voeren om de 

Berkel van Billerbeck tot Zutphen weer drinkbaar te maken. 

 

Samenvattend bestond de rode draad uit verwijzingen naar goede 

netwerken en goed functionerende grensoverschrijdende samen- 

werking waren een terugkerend thema in de hele Berkelconferentie.  

10e Berkelconferentie op 7 juni 2024 in Zutphen

(vervolg) 
10. Berkel Konferenz am 7. Juni 2024 in Zutphen 

(Fortsetzung)  

 

Daaraan blijft de 3e Berkelcompagnie graag haar 

steentje bijdragen. 

 

En als klein hoogtepunt huldigde Anne Leeflang 

van het Nederlandse initiatiefteam Thomas  

Bücking van de 3e Berkelcompagnie voor zijn 

bijzondere inzet voor de Berkel. 


